
 פרוטוקול ישיבת ועדת שיפוט

 יוסף-בהדרישיבה  –24.8.20י שניום 

 

, עמית נאמןטוני לברינצ'וק, מיכאל כספין, עופר ישראליב, אסף ליבנה, אנה וסלונוכחים:   

. 

ומבט לעונה הקרובה 0202-2019סיכום עונת פעילות : הדיון אנוש  

. 

 . כרגע כמות העקב הקורונ עונת פעילות קצרה וצפופהכופטים בעונה זאת שהתאפיינה פעילות השסיכום 

 פעילות והקטנת מספר החל"תים אולם עם חזרת המשק לינים להתייצב לתחרויות היא גדולה, השופטים המעוני

 זאת עשויה לקטון, ולכן גם בעונה הקרובה מתוכננים להתבצע קורסי שיפוט נוספים.כמות  

 

 .תוכניתו לדרוג של תחרויות הזמנהרכז השיפוט עופר ישראלי נתן סקירה של 

 

 האיגוד בו דרש לא לפנות בשאלות שיפוט אל השופטים אלארות הודיע לוועדה כי פנה במכתב למזכי רכז השיפוט

 לרכז את כל השאלות ישירות אליו. 

 

 התקיים דיון בנושא התנהלות שופטים במצב בו החלטת מנהל תחרות אינה מתאימה לחוקי התחרות. הוחלט כי

 פטים יאפשרו לתחרות להמשיך להתנהל, תוך הודעה למנהל התחרות ולאתלט/ים לגביהם מדובר על ההשלכות השו

 מומלץ כי החוקים  רוע לרכז התחרויות. יעל הא )עדיף במהלך התחרות(בהקדם האפשרי השופטים יודיעו הצפויות.

  ותותוצאברי ההנהלה והמנהלים המקצועיים( שדרת הניהול )כולל המנכ"ל, חובהרו מבעוד מועד לכל האמורים י

  אתלט של לגמר בצירוף או, השבילים ממספר אתלטים יותר לא עם מוקדמות לאחר גמר כמו) כחוק שלא שהושגו

 יוכרו. ולא ייפסלו (לעלות אמור היה שלא

 

יו"ר הועדה   –עמית נאמן   

 

 


